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Από το υπ’ αριθ. 10/2008 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 301/2008 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση κυκλοφοριακής ρύθμισης. 

 
       Σήμερα 19 Μαϊου του έτους 2008 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 15-5-2008 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων Βέροιας και στην 
Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων 
και Κοινοτήτων και το άρθρο 7 του Ν. 3443/2006. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  22 μέλη. 
 
          Παρόντες                                             Aπόντες                       Παρόντες  Πρόεδροι Τ.Σ. 

1. Μ. Σουμελίδης Γ.  Μιχαηλίδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης  
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Σ. Παναγιωτίδης Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
4. Π. Παυλίδης Ε. Σοφιανίδης Ι. Καπετανίδης 
5. Π. Τσαπαρόπουλος Ι. Καλαϊτζίδης Σ. Κρομμύδας 
6. Σ. Μηλιόπουλος   Η. Σοφιανίδης 
7. Ν. Μωυσιάδης   Π. Ποταμόπουλος 
8. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 
9. Α.  Τσιάρας   Γ. Μανακούλης 

10. Ν. Τσιαμήτρος   Β. Ρήσσου 
11. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Ι. Ταρασίδης 
12. Κ. Συμεωνίδης    
13. Μ. Τρανίδης   Παρών Πρόεδρος Τ.Σ. Νέων 
14. Α. Παπαστεργίου   Κ. Καπανίδης 
15. Γ. Κάκαρης  

 
ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 
291/2008 απόφασης προσήλθε ο κ. Β. Γιαννουλάκης. 
2) Κατά τη συζήτηση του 1ου θέματος της ημερήσιας 
διάταξης προσήλθε ο κ. Α. Δελαβερίδης.  
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.293 /2008 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Μηλιόπουλος, Ι. Ακριβόπουλος,  

16. Χ. Σκουμπόπουλος 
17. Β. Γιαννουλάκης 
18. Ι. Ακριβόπουλος 
19. Μ. Σακαλής 
20. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
21. Ε. Γουναράς 
22. Γ. Ορφανίδης Γ. Ορφανίδης. 

4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 296/2008 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Ε. 
Γουναράς. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 301/2008 
απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Γουναράς. 

 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 10ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 12-5-2008 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου τεχνικών Δημητρίου Δάσκαλου, που έχει ως εξής: 

Σύμφωνα με την παρ. 1 του αρθ. 79 του Ν. 3643/06 (ΚΔΚ) που αφορά 
κανονιστικές αποφάσεις «Οι Δημοτικές και κοινοτικές αρχές ρυθμίζουν θέματα της 
αρμοδιότητάς τους εκδίδοντας τοπικές κανονιστικές αποφάσεις, στο πλαίσιο της 
κείμενης νομοθεσίας με τις οποίες θέτουν κανόνες», μεταξύ άλλων όπως αναφέρεται 
στην παρ. 1α4 του ιδίου άρθρου «Για τη ρύθμιση της κυκλοφορίας, των 
μονοδρομήσεων και κατευθύνσεων κυκλοφορίας, τον προσδιορισμό και τη 
λειτουργία των χώρων στάθμευσης των οχημάτων, καθώς και την τοποθέτηση και 
λειτουργία μετρητών ή εγκαταστάσεων ρύθμισης της στάθμευσης των οχημάτων σε 
κοινόχρηστους χώρους».       

Εξάλλου στην παρ. 2 του ιδίου άρθρου αναφέρεται ότι «Την έκδοση των 
τοπικών κανονιστικών αποφάσεων των Δήμων εισηγείται στο Δημοτικό Συμβούλιο η 
Δημαρχιακή Επιτροπή», ενώ στην παρ. 1 του άρθρου 82 του ιδίου νόμου που αφορά 
τη ρύθμιση της κυκλοφορίας αναφέρεται ότι «Οι κανονιστικές αποφάσεις που 
αφορούν τη ρύθμιση της κυκλοφορίας, τον καθορισμό των πεζοδρόμων, 
μονοδρομήσεων και κατευθύνσεων κυκλοφορίας, τον προσδιορισμό και τη 
λειτουργία των χώρων στάθμευσης οχημάτων σε κοινόχρηστους χώρους, εκδίδονται 
μετά προηγούμενη κατάρτιση σχετικών μελετών, οι οποίες έχουν εκπονηθεί ή 
εγκριθεί από τις τεχνικές Υπηρεσίες του οικείου Δήμου ή Κοινότητας …». 

Όμοια στην παρ. 1 του άρθρου 52 του Ν. 2696/99 (ΚΟΚ) αναφέρεται μεταξύ 
άλλων ότι «μέτρα που αφορούν τη ρύθμιση κυκλοφορίας…………κλπ λαμβάνονται 
με αποφάσεις Δημοτικού ή κοινοτικού συμβουλίου με βάση μελέτες που έχουν 
εκπονηθεί ή εγκριθεί από τις αρμόδιες Τεχνικές Υπηρεσίες των Οργανισμών 
Αυτοδιοίκησης».   
 Σε εφαρμογή των παραπάνω διατάξεων το τεχνικό τμήμα του Δήμου Βέροιας 
εισηγείται την έγκριση ή μη των ρυθμίσεων που προέκυψαν μετά από αιτήματα 
πολιτών και διαφόρων φορέων για κυκλοφοριακά θέματα, για τα οποία συνέταξε τις 
ανάλογες μελέτες (ή τεχνικές εκθέσεις). 

Στη συνέχεια γνωμοδότησε η επιτροπή κυκλοφοριακού σχεδιασμού και 
κυκλοφοριακής αγωγής πολιτών του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, που 
συνεδρίασε γι αυτό το σκοπό την 27-3-2008, ενώ η Δημαρχιακή Επιτροπή με τις υπ’ 
αριθμ. 165/2008 απόφασή της ανέβαλε τρία (3) θέματα που ήταν στην ημερήσια 
διάταξη και με την υπ΄ αριθμ. 216/2008 αποφάσισε γιαυτά οριστικά τα παρακάτω: 

Κάθε προηγούμενη απόφαση που ορίζει διαφορετικά τροποποιείται ή 
καταργείται κατά το σκέλος της που αφορά την παρούσα ρύθμιση. 

1.- Την παραπομπή του θέματος που αφορά την αίτηση του Μωυσίδη 
Στέφανου για απομάκρυνση των πινακίδων στάσης και στάθμευσης και των 
κολωνακίων στην πλατεία Ασωμάτων, στην Τεχνική υπηρεσία του Δήμου 
προκειμένου να εκπονήσει νέα μελέτη στην πλατεία Ασωμάτων που να προβλέπει και 
θέση πάρκιγκ. 

2.- Την μονοδρόμηση της οδού Μιλτιάδου με κατεύθυνση την άνοδο της 
οδού. 

3.- Την τοποθέτηση πέντε (5)  ενδεικτικών πληροφοριακών πινακίδων, της 
εταιρείας «Σπύρος Ζερβός Ι. Κ.Τ.Ε.Ο. HELLAS E.Π.E.» στα εξής σημεία:  α) δύο (2)  
εκατέρωθεν της οδού Σταδίου,  δύο (2) εκατέρωθεν της οδού 25ης Μαρτίου και ένα 
(1) πίσω από την ΔΕΗ στην οδό Φιλήμωνος. Οι πινακίδες θα τοποθετηθούν με 
υπόδειξη της Τεχνικής υπηρεσίας του Δήμου. 



Υστερα από τα παραπάνω υποβάλλουμε τις ανάλογες Τεχνικές Εκθέσεις της 
Τεχνικής Υπηρεσίας, το πρακτικό της συνεδρίασης της επιτροπής κυκλοφοριακού 
σχεδιασμού και κυκλοφοριακής αγωγής πολιτών και τις 165/2008 και 216/2008 
αποφάσεις της Δημαρχιακής Επιτροπής και καλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει για την οριστική έγκριση των κυκλοφοριακών ρυθμίσεων.  

 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Δάσκαλος: Τα θέματα που εισηγείται η Δημαρχιακή Επιτροπή είναι τρία. Το 

1ο που αφορά την απομάκρυνση των πινακίδων στάσης και στάθμευσης και τα 
κολωνάκια στην πλατεία Ασωμάτων, το παραπέμπει στην Τεχνική Υπηρεσία του 
Δήμου για την εκπόνηση νέας μελέτης στην πλατεία Ασωμάτων ώστε να προβλέπεται 
και θέση πάρκιγκ, το 2ο αφορά την τροποποίηση κυκλοφοριακών ρυθμίσεων και τη 
μονοδρόμηση της οδού Μιλτιάδου με κατεύθυνση προς τα πάνω και το 3ο  αφορά την 
έγκριση, μετά από γνωμοδότηση, τοποθέτησης πέντε (5) ενδεικτικών πληροφοριακών 
πινακίδων, της εταιρείας «Ι. Κ.Τ.Ε.Ο. HELLAS» στα εξής σημεία:  α) δύο (2)  
εκατέρωθεν της οδού Σταδίου,  δύο (2) εκατέρωθεν της οδού 25ης Μαρτίου και ένα 
(1) πίσω από την ΔΕΗ στην οδό Φιλήμωνος. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις για κάθε θέμα χωριστά. 
Σκουμπόπουλος: Το θέμα της πλατείας Ασωμάτων το φέρατε και το 

ξαναφέρατε δέκα φορές στην Επιτροπή Κυκλοφοριακού Σχεδιασμού, στη 
Δημαρχιακή, το αναβάλατε και τώρα θέλετε να πάτε ξανά για μελέτη. Μια χαρά είναι 
η πλατεία, μια χαρά είναι και τα κολωνάκια, να βάλετε κι εκείνα που βγάλατε και να 
λειτουργεί ωραία η πλατεία. Είναι επικίνδυνες κε αντιδήμαρχε οι μελέτες από την 
αρχή. 

Τσαμήτρου: Θα ήθελα να κάνω μία διευκρίνιση. Επειδή όλοι ξέρουμε ότι στα 
διοικητικά συμβούλια των επιτροπών κάπου περιληπτικά γράφουν οι γραμματείς και 
κάπου εδώ μπερδεύτηκε το θέμα, δηλ. στα πρακτικά που γράφτηκαν ότι εγώ είχα 
ξεκάθαρη θέση κι ότι δεν συμφωνώ στην αναβολή της λήψης απόφασης για το θέμα 
της πλατείας Ασωμάτων, γράφει κατά πλειοψηφία και βέβαια στο τέλος γράφει ότι 
μειοψήφησα εγώ χωρίς να αναφέρει σε τι μειοψήφησα. Γιατί, αφού αναπτύχθηκε και 
το άλλο θέμα ομόφωνα για το πώς καθορίζονται οι οδοί προτεραιότητας κ.λ.π. 
ξαφνικά πετάγεται ένα «μειοψήφησε η κα Τσαμήτρου» αλλά πού δεν κατάλαβα. 
Απλώς μειοψήφησα στην αναβολή της απόφασης της πλατείας Ασωμάτων. Μετά, 
στη δεύτερη απόφαση, πάλι κατά πλειοψηφία λέει αναβολή λήψης απόφασης γιατί κι 
εκεί μειοψήφησα και είπα όχι στην αναβολή. Έκανα όμως μία διευκρίνιση και είπα 
ότι συμφωνώ στο να γίνει μελέτη αλλά όχι μελέτη μέσα στην πλατεία για πάρκιγκ 
γιατί δεν είναι δυνατόν να γίνει αλλά απλώς να βρεθεί σε άλλον χώρο μέσα στο χωριό 
ένα μέρος που θα χρησιμοποιείται για πάρκιγκ. Εδώ λέει ότι ψηφίζει ομόφωνα που 
δεν είναι όμως έτσι. Απλώς έκανα μία διευκρίνιση για να γραφτούν στα πρακτικά της 
απόφασης του Δ.Σ. 

Πρόεδρος: Για το 2ο θέμα παρευρίσκεται στη συνεδρίαση ο αιτών, ο κ. 
Ζερβός, ο οποίος θέλει να πάρει τον λόγο. 

Σπύρος Ζερβός: Έχω κάνει ένα αίτημα για την ανάρτηση πινακίδων για το Ι. 
ΚΤΕΟ HELLAS που βρίσκεται στα Πολυκλαδικά Λύκεια της Βέροιας. Το αίτημα 
πέρασε από τη Δημαρχιακή Επιτροπή, πήρε μία φορά αναβολή για να ζητηθεί 
γνωμοδότηση του νομικού συμβούλου του δήμου κι αφού την πήρε εγκρίθηκαν οι 
πινακίδες και πέρασε από τη Δημαρχιακή Επιτροπή. Από εκεί μέχρι εδώ, δυστυχώς, 
μετά λύπης μου, έχω πληροφορηθεί ότι τελικά το ζήτημα των πινακίδων του ΚΤΕΟ 
έχει γίνει ζήτημα συμφερόντων, δηλαδή απ’ ότι μου είπαν δημοτικοί σύμβουλοι, και 
κοιταχτείτε μεταξύ σας, δέχθηκαν πιέσεις από το Ιδιωτικό ΚΤΕΟ που βρίσκεται στο 
Μακροχώρι να μην περάσει το ζήτημά μου και να πάρετε την απόφαση όχι μέσα στην 



αίθουσα αλλά προηγουμένως έξω απ’ αυτή την αίθουσα, κάτι που επιεικώς θεωρώ 
απαράδεκτο γιατί αν δεν έχουμε κράτος τότε έχουμε παρακράτος ………………. 

Πρόεδρος: Θα παρακαλούσα να περιοριστείτε στο συγκεκριμένο θέμα. 
Κρίσεις, επικρίσεις και κατακρίσεις να μη γίνονται. 

Ζερβός: Το συγκεκριμένο θέμα λοιπόν, αφού πέρασε από τη Δημαρχιακή 
Επιτροπή κι έχει τη θετική έγκριση του νομικού συμβούλου, δεν μπορώ να καταλάβω 
την ιστορία πέρα από εκεί. Το δε Ιδιωτικό ΚΤΕΟ του Μακροχωρίου, κατόπιν 
έγκρισης του Δ.Σ. εκεί έχει πινακίδες. Το ίδιο ζητώ λοιπόν κι εγώ από εσάς. Ζητώ 
ισοτιμία και ισοπολιτεία. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Χατζηαθανασίου: Είναι η δεύτερη φορά που σ΄ αυτή την αίθουσα ακούμε 

ύβρεις του στυλ «ξέρετε εδώ μαγειρεύεται» και δεν διακόψατε κε Πρόεδρε τον 
ομιλητή. Όφειλε να αναπτύξει τα επιχειρήματά του διότι, όσο με αφορά, δεν δέχομαι 
αυτά που είπε και βεβαίως θα εκφράσω τη θέση μου χωρίς φόβο και πάθος έτσι όπως 
νομίζω κι έτσι όπως υπαγορεύει η συνείδησή μου. Οφείλατε να μας προστατεύσετε 
κε Πρόεδρε από τέτοιου είδους εκφράσεις. Πού στοιχειοθετείται κε Παπαστεργίου η 
νομιμότητα του να επιτρέψετε πινακίδες όταν είναι σαφής ο νόμος και ελληνικά 
γνωρίζουμε, όπως λέτε και στα δικαστήρια εσείς, διότι σε ειδικές περιπτώσεις όταν 
πρόκειται για καταστήματα που πωλούν ή παρέχουν υπηρεσίες άμεσης ανάγκης, πού 
είναι η άμεση ανάγκη όταν μπορείς να κλείσεις ραντεβού πριν από ένα μήνα; Αν θα 
μπορούσε να χωρέσει κάπου μία παρατήρηση και μία άποψη ήταν εδώ, σ΄ αυτή την 
πρόταση. Περιγράψτε με και πείστε με ποια είναι η άμεση ανάγκη. Άρα λοιπόν 
δικαιολογείτε τη νομιμότητα του να επιτραπούν οι πινακίδες. 

Γ. Παπαστεργίου (Νομικός σύμβουλος Δήμου): Εσείς θα πείτε αν είναι άμεση 
ανάγκη, εγώ γνωμοδότησα πάνω στο νόμο. Δεν παίρνει τις αποφάσεις ο νομικός 
σύμβουλος αλλά το Δ.Σ. Ακούστε πως έχει όλο το πλέγμα. Όπως γνωρίζετε από 
εμένα, απαγορεύονται τελείως οι διαφημιστικές πινακίδες, επιτρέπει ο νομοθέτης και 
λέει σε ειδικές περιπτώσεις, όταν πρόκειται για καταστήματα που πωλούν είδη ή 
παρέχουν υπηρεσίες άμεσης ανάγκης ιδίως φαρμακεία, κέντρα υγείας και νοσοκομεία 
η τοποθέτηση ενδεικτικών πινακίδων μπορεί να επιτραπεί μετά από προηγούμενη 
άδεια του δημοτικού ή κοινοτικού συμβουλίου. Αυτό που ζητήθηκε από μένα να 
γνωμοδοτήσω είναι αυτό το «ιδίως» γιατί η Επιτροπή Κυκλοφοριακών Ρυθμίσεων 
αυτό το «ιδίως» μόνο φαρμακεία και κέντρα υγείας μπορούν να βάλουν ενδεικτική 
πινακίδα κι εγώ γνωμοδότησαν αν αυτό το «ιδίως» απαγορεύει. Όπως προκύπτει τόσο 
από τη γραμματική όσο και από την τελολογική ερμηνεία οι περιπτώσεις εξαιρέσεων 
που αναφέρει ο νομοθέτης είναι ενδεικτικές και όχι περιοριστικές κι επομένως 
μπορείτε να κρίνετε εσείς ποιες άλλες υπηρεσίες ενδεχόμενα θεωρούνται άμεσης 
ανάγκης.. Κι αυτό είναι με το πνεύμα να ενδιαφέρει το ευρύτερο κοινό, τους 
περισσότερους δημότες για να βρουν κάποια υπηρεσία. Και στην ταβέρνα πάμε όλοι 
αλλά μπορούμε να πούμε ότι είναι άμεσης ανάγκης και πρέπει ο δημότης να ξέρει 
ποια είναι η ταβέρνα; Ο νόμος αυτός ψηφίστηκε το 2001 όταν τα ΚΤΕΟ δεν τα είχε 
εκχωρήσει το δημόσιο. Ενδεχόμενα αύριο να πει π.χ. ότι τα διαβατήρια θα εκδίδονται 
από τα Τουριστικά Πρακτορεία που θα πληρούν αυτές τις προϋποθέσεις αλλά τότε 
δεν θα μπει ταμπέλα «Φιλιππίδης Tours» ή «Ανδρεάδης Tours», αλλά κάτι που να 
έχει σχέση με τα διαβατήρια για να ξέρει και ο δημότης που θα πάει. Γι’ αυτό ο 
νομοθέτης έβαλε το 2001 το «ιδίως» για φαρμακεία και κέντρα υγείας γιατί αυτά είχε 
τότε στο μυαλό του. Εσείς είστε το κυρίαρχο όργανο για να κρίνετε αν το ΚΤΕΟ είναι 
άμεσης ανάγκης και όχι ο νομικός σύμβουλος. 

Χατζηαθανασίου: Υπάρχει κι ένα δεύτερο σκέλος στην τοποθέτηση του 
συμπολίτη μας που ζητάει ισονομία γιατί το ΚΤΕΟ Μακροχωρίου έχει διαφημιστικές 



πινακίδες. Αν ήταν στην αρμοδιότητα του Δήμου Βέροιας θα πρότεινα να ξηλωθούν 
κι αυτές, δεν είναι όμως και ούτε μπορούμε να υποδείξουμε τι να κάνει ο Δήμος 
Μακροχωρίου. Ούτε μπορούμε να πούμε ότι επειδή το κάνει ο Δήμος Μακροχωρίου, 
κατά παράβαση του νόμου, πρέπει να το κάνουμε κι εμείς. Αρα λοιπόν είναι ατυχής η 
αναφορά του ΚΤΕΟ Μακροχωρίου. Τελειώνω λοιπόν και λέω ότι δεν υπάρχει άμεση 
ανάγκη είναι ΚΤΕΟ, κλείνεις ραντεβού και πας σ΄ ένα μήνα ή σε δύο μήνες. Όταν 
κάνεις το κουμάντο σου μπορείς να το κλείσεις και να πας όποτε εσύ έχεις 
προγραμματίσει. Άρα, πού είναι η άμεση ανάγκη; Θεωρώ ότι κατά παράβαση του 
νόμου θα ψήφιζα υπέρ της τοποθέτησης των πινακίδων, γι’ αυτό τοποθετούμαι 
εναντίον. 

Παυλίδης: Κι εγώ είμαι στεναχωρημένος με τις εκφράσεις που ακούστηκαν, 
όπως π.χ. «ξεχρεώνετε γραμμάτια» και προφανώς κι ο συμπολίτης μας βρήκε να πει 
κάποια πράγματα. Γνωριζόμαστε πολύ καλά και εμένα δεν μ’ έπιασε κανένας και δεν 
μας έπιασε όχι στη Δημαρχιακή αλλά ούτε και στην Κυκλοφοριακή Επιτροπή, η 
οποία άκουσε την τροχαία που εφαρμόζει τον Κώδικα Οδικής Κυκλοφορίας. Η 
Επιτροπή ακούει την τροχαία εδώ και χρόνια και αποφασίζει ότι αφού δεν υπάρχουν 
στον κώδικα κυκλοφορίας, έτσι πρέπει να γίνει. Αποφάσισε λοιπόν αρνητικά η 
Κυκλοφοριακή Επιτροπή και δεν χρειάσθηκε να μας πιάσει κανένας. Είναι άποψή 
μας πριν από μήνες και επομένως τα συμπεράσματα και όλα αυτά εμένα προσωπικά 
με στεναχώρησαν πάρα πολύ. Θεωρώ κι επιμένω στην απόφαση της Επιτροπής 
Κυκλοφορίας διότι αυτό θ’ ανοίξει τους ασκούς του Αιόλου. Αν θέλετε άμεσης ή μη 
ανάγκης και οι κάρτες ελέγχου κυκλοφορίας που έχει παραχωρήσει το κράτος σε όλα 
τα συνεργεία είναι άμεσης ανάγκης. Θ’ ανοίξουμε τους ασκούς του Αιόλου και σε 
άλλες αιτήσεις που υπάρχουν σήμερα από συμπολίτες μας αλλά ο κώδικας ή από την 
παροχή δημόσιας υπηρεσίας προβλέπεται ποιοι παρέχουν κι αν ήθελε και ο ίδιος ο 
κώδικας θα μπορούσε να ονοματίσει ή θα έλεγε κ.λ.π. κι επομένως δεν μπορούμε να 
πάμε σε μία ευρεία έννοια των άλλων διατάξεων. 

Σκουμπόπουλος: Εμείς συμφωνούμε με την εισήγηση της Δημαρχιακής 
Επιτροπής να τοποθετηθούν οι πινακίδες που ζητάει ο κ. Ζερβός. 

Κάκαρης: Θέλω να αιτιολογήσω την ψήφο μου. Πιστεύω ότι ο Δήμος πρέπει 
να είναι αρωγός, να στηρίζει επιχειρήσεις ή μεγάλες επενδύσεις προπαντός δημοτών 
μας. Κι αν θέλετε και λάθος να έχουν κάνει, και λάθος εκτιμήσεις που κάποιες 
αναφέρθηκαν εδώ από τον συμπολίτη μας θα πρέπει τουλάχιστον να το εξηγούμε για 
να μη δημιουργούνται λάθος εντυπώσεις. Δεν πρέπει να αισθάνονται οι πολίτες ότι 
είναι σε αντιπαράθεση ή είναι αντίπαλοι με τον δήμο. Κι εμένα με προβλημάτισε ο 
νόμος 2946/2001 που διάβασα, αφήνει κάποια πράγματα που δεν τα εξηγεί, δεν είμαι 
νομικός, υπάρχει όμως η γνωμοδότηση του νομικού συμβούλου, υπάρχει απόφαση 
της Δημαρχιακής Επιτροπής κι εγώ θα στηριχθώ σ  ́ αυτές. Από τη στιγμή που το 
κράτος νομοθέτησε και δίνει δικαίωμα και στα ιδιωτικά ΚΤΕΟ και λειτουργούν 
ισότιμα και είναι ακριβώς οι ίδιες υπηρεσίες με τα δημόσια ΚΤΕΟ γιατί το δημόσιο 
ΚΤΕΟ να έχει και το ιδιωτικό να μην έχει; Εγώ λοιπόν στηριζόμενος σ΄ αυτά θα 
ψηφίσω την εισήγηση της Δημαρχιακής Επιτροπής. 

Πρόεδρος: Επειδή είναι τρία τα θέματα, θα γίνει ψηφοφορία χωριστά για το 
καθένα. Για το θέμα της πλατείας Ασωμάτων, ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της 
Δημαρχιακής Επιτροπής; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 13 σύμβουλοι: 
Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Τ. Χατζηαθανασίου, Π. Παυλίδης, Π. Τσαπαρόπουλος, 
Ν. Μωυσιάδης, Α. Τσιάρας, Ν. Τσιαμήτρος, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Κ. Συμεωνίδης, Μ. 
Τρανίδης, Α. Παπαστεργίου, Γ. Κάκαρης. 

Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 4 σύμβουλοι: 



Χ. Σκουμπόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Μ. Σακαλής, Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή. 
Πρόεδρος: Για το θέμα τοποθέτησης πληροφοριακών πινακίδων της εταιρείας 

« Σπύρος Ζερβός ‘Ι. Κ.Τ.Ε.Ο. HELLAS E.E.», ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της 
Δημαρχιακής Επιτροπής; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 12 σύμβουλοι: 
Δ. Δάσκαλος, Π. Τσαπαρόπουλος, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Κ. Συμεωνίδης, Μ. 
Τρανίδης, Α. Παπαστεργίου, Γ. Κάκαρης, Χ. Σκουμπόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Μ. 
Σακαλής, Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή, Ε. Γουναράς. 

Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 4 σύμβουλοι: 
Τ. Χατζηαθανασίου, Π. Παυλίδης, Ν. Μωυσιάδης, Ν. Τσιαμήτρος. 

Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι 
Μ. Σουμελίδης, Α. Τσιάρας. 

Πρόεδρος: Σύμφωνα με την παράγραφο 2 του άρθρου 79  του Δημοτικού 
Κώδικα οι κανονιστικές αποφάσεις λαμβάνονται από το Δ.Σ. με την απόλυτη 
πλειοψηφία του συνολικού αριθμού των μελών του. Για τα παραπάνω θέματα, 
δηλαδή την αναπομπή του θέματος της πλατείας Ασωμάτων στην Τεχνική Υπηρεσία 
και την τοποθέτηση των πληροφοριακών πινακίδων της εταιρείας « Σπύρος Ζερβός 
‘Ι. Κ.Τ.Ε.Ο. HELLAS E.E.» δεν προέκυψε η απαιτούμενη πλειοψηφία από τις 
ψηφοφορίες, αφού απαιτούνται 14 θετικές ψήφοι. Συνεπώς δεν μπορούν να ληφθούν 
αποφάσεις για τα θέματα αυτά και περαιώθη η συζήτησή τους.  

Προχωρούμε στη συζήτηση και λήψη απόφασης για την οδό Μιλτιάδου. 
Ερωτήσεις; Όχι. Τοποθετήσεις; Όχι. Συμφωνεί το σώμα με την εισήγηση της 
Δημαρχιακής Επιτροπής; 

Σύμβουλοι: Ναι. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 12-5-2008 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Δ. 
Δάσκαλου. 
2.- Τις αριθ. 165 & 216/2008 αποφάσεις της Δ.Ε. Δήμου Βέροιας. 
3.- Τη μελέτη της αντίστοιχης κυκλοφοριακής ρύθμισης που συντάχθηκε από την 
τεχνική υπηρεσία του Δήμου. 
4.- Την ανάγκη ρύθμισης θεμάτων κυκλοφορίας και στάθμευσης οχημάτων στην 
παραπάνω οδό. 
5.- Το αποτέλεσμα των ψηφοφοριών. 
6.- Τις διατάξεις της παρ. 2 του άρθρου 79 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Εγκρίνει την κυκλοφοριακή ρύθμιση της μονοδρόμησης της οδού Μιλτιάδου, 
με κατεύθυνση την άνοδο της οδού. 

Κάθε προηγούμενη απόφαση που είναι αντίθετη με τις διατάξεις της 
παραπάνω ρύθμισης τροποποιείται ή καταργείται αντίστοιχα. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  301 / 2008 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Β. Γιαννουλάκης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Ι. Ακριβόπουλος 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Σ. Μηλιόπουλος Μ. Σακαλής 

 Ν. Μωυσιάδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α. Δελαβερίδης Ε. Γουναράς 
 Α.  Τσιάρας Γ. Ορφανίδης 
 Ν. Τσιαμήτρος   

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Συμεωνίδης   
 Μ. Τρανίδης   
 Α. Παπαστεργίου   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Γ. Κάκαρης   
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΠΙΚΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΝΕΩΝ 
  

 Κ.  Καπανίδης   
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  26-5-2008 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΜΙΧΑΗΛΙΔΗΣ 
 
 


